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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU JAMU 
dne 21. 4. 2022 v budově DF JAMU (hybridní zasedání, 1 člen on-line k bodu č. 1) 

 
Přítomni: 
doc. Mgr. Emil Skoták (předseda AS JAMU), MgA. Lucie Abou (místopředsedkyně AS JAMU), prof. PhDr. Veronika 
Broulíková, Prof. PhDr. Václav Cejpek, BcA. Stanislav Čaban, BcA. Katarína Kandriková (on-line do 17:00), Ing. 
MgA. Edgar Mojdl, Ph.D., doc. Ing. MgA. Lucie Pešl Šilerová, Ph.D., BcA. Filip Urban  
 
Omluveni: 
Prof. MgA. Jan Jiraský, Ph.D., Mgr. Petr Svozílek, MgA. BcA. Petra Vodičková, Ph.D. 
 

Přítomní hosté: MgA. Petr Michálek (rektor JAMU), JUDr. Lenka Valová (kvestorka JAMU), prof. Barbara Maria 

Willi, Ph.D. (děkanka HF), doc. Mgr. Petr Francán (děkan HF), Ing. Jana Vondráčková (tajemnice HF) 
 
Program: 

1. Schválení rozpočtu JAMU na rok 2022 
2. Návrh novely Mzdového předpisu JAMU 
3. Různé 

 
Zahájení 

Předseda AS JAMU doc. Mgr. Emil Skoták zahájil zasedání AS JAMU a přivítal přítomné senátory a hosty. 
Přítomno bylo 9 senátorů, z toho 1 online. Předseda konstatoval, že zasedání AS JAMU bylo svoláno podle všech 
náležitostí a v souladu s Jednacím řádem AS JAMU a prohlásil senát za usnášeníschopný. Zápis vyhotoví 
místopředsedkyně AS JAMU.  
 
 

1. Schválení rozpočtu JAMU na rok 2022 
Rektor JAMU na úvod informoval, že se na rok 2022 podařilo navýšit rozpočet vysokých škol (nárůst 

zaznamenal i ukazatel „K“), ale zároveň tlumočil stanovisko MŠMT, že podobné navýšení nelze v příštích letech 
očekávat. Ujistil však, že dojde k jednání na úrovni JAMU o udržitelnosti rozpočtu do příštích let. Zároveň je JAMU 
první VŠ, která v letošních podmínkách schvaluje svůj rozpočet. 

Kvestorka JAMU nejprve prezentovala hospodaření JAMU v minulém roce. Hospodářský výsledek JAMU za 
rok 2021 činil 999,34 tis. Kč, což bylo způsobeno zejména zamezením přístupu studentů na Kolej Astorka v době 
pandemie. Jinak by JAMU velmi pravděpodobně dosáhla standardního výsledku. Dále informovala o vývoji fondů 
v roce 2021. Fond rozvoje investičního majetku měl v minulém roce zůstatek 20 mil Kč, ale část z těchto prostředků 
jsou účelově určené finance z evropských fondů, tzn. jsou určeny k realizaci v příštím období. V rámci fondů JAMU 
bude v příštím roce důležitá rekonstrukce Astorky, která vyžaduje finanční spoluúčast JAMU, což bude znamenat 
čerpání části rezerv Fondu provozních prostředků. V oblasti osobních nákladů došlo v roce 2021 k nárůstu 
průměrné mzdy, proti roku 2020 o 3,801 %. Průměrná mzda na JAMU hrazená z příspěvku MŠMT vzrostla o 
1,616 % a přibyly 4,572 úvazky. 

Rozpočet 2022 vzroste na JAMU o 11 232 tis. Kč, jejichž rozdělení mezi jednotlivé součásti zohledňuje 
ukazatele F a K a jak tyto ukazatele ovlivňují výnosovou část rozpočtu. Významná část navýšení rozpočtu, 6 mil. 
Kč je věnována do oblasti osobních nákladů, což umožňuje zvýšení tarifních mezd na JAMU o 4 % od 1. 5. 2022. 
Tarify zároveň nebudou zvýšeny na úkor pohyblivé složky mzdy. O 1,5 mil. Kč budou navýšeny prostředky na 
úhradu energií, a to v souvislosti se strmým růstem jejich cen (Teplárny Brno již také avizovaly zvýšení cen). Sociální 
fond je navýšen o max. možná 2 % vyplacených mezd. Zvýší se i příspěvek na stravenky z 80 Kč na 85 Kč, podíl 
zaměstnanců se nezvyšuje. 

V rámci diskuze vznesla připomínku doc. Šilerová, a to ohledně nerovných podmínek HF a DF ve výkonové 
části rozpočtu, týkající se vědy a výzkumu, tj. RIV/VAV, RUV. Kvestorka upozornila na nerovnosti mezi fakultami 
zejména v rámci výkonového ukazatele RUV, což je způsobeno zejména rozdílně stanovenou metodikou 
hodnocení uměleckých výkonů v segmentech Hudba a Scénická umění, která je příznivější spíše pro segment 
Hudba. MgA. Abou reagovala a navrhla diskutovat o zohlednění výkonových ukazatelů při tvorbě rozpočtu do 
příštích let. Kvestorka JAMU uvedla, že prostor k diskuzi bude v rámci jednání o udržitelnosti rozpočtu do příštích 
let. 

Dále byl představen Pořadník reprodukce majetku pro rok 2022, nebyly vzneseny připomínky. 
 

Předseda vyzval přítomné senátory k hlasování. Rozpočet JAMU na rok 2022 byl jednomyslně schválen 
tak, jak byl AS JAMU předložen v Návrhu rozpočtu JAMU pro rok 2022 včetně upravené přílohy č. 1. 

 
Hlasovali pro: 9 
Hlasovali proti: 0 

 
2. Návrh novely Mzdového předpisu JAMU 
Kvestorka JAMU představila novelu Mzdového předpisu JAMU. Senátoři neměli k návrhu žádné otázky 

(souvislosti ke zvýšení tarifů a plán ON byl detailně představen kvestorkou JAMU v předchozím bodu), proto 
předseda AS vyzval přímo k hlasování. Novela Mzdového předpisu JAMU byla jednomyslně schválena. 
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Hlasovali pro: 8 
Hlasovali proti: 0 

 
 

3. Různé 
Kvestorka JAMU dále informovala o novém ceníku ubytování studentů a hostů a dalších služeb koleje Astorka, 

který bude platný od 1.  července 2022, více v příloze. 
Místopředsedkyně AS JAMU informovala o diskuzi ke Strategickému záměru rozvoje oblasti výzkumných 

činnosti JAMU na období 2022, kterou na minulém zasedání avizoval prorektor doc. Hlavica. Setkání se uskuteční 
ve středu 18. 5. 2022 od 15 hodin ve zkušebně Divadla na Orlí, více v příloze. 
 
Přílohy:  
Návrh rozpočtu JAMU pro rok 2022 včetně upravené přílohy č. 1 
Ceník ubytování a služeb Koleje Astorka 
Pozvánka k diskuzi ke Strategickému záměru rozvoje oblasti výzkumných činnosti JAMU na období 2022 
 
 
 
 
 
 
V Brně dne 21. 4. 2022  
 
 
 
Zapsala: MgA. Lucie Abou  Verifikoval: doc. Mgr. Emil Skoták 


